
 
 

 
Jaarplan 2024 bestuur 

 
 
Bestuurlijke ontwikkelingen 
Momenteel bestaat het bestuur uit 5 leden. Ieder bestuurslid is de directe schakel met één of 
meerdere commissies waarbij de twee algemene bestuursleden de vier grote commissies (TCB, 
TCW, ECW en ECB) onder hun hoede hebben. 
 
Samenstelling bestuur: 
Alex Jager 
Lianne Kram 
Harmen Gelling (penningmeester) 
Lucas Leliveld (secretaris) 
Mathijs de Vroome (voorzitter) 

 
Lianne treedt af. Op de ALV dragen we Wim Saaltink voor als nieuw bestuurslid. 
 
We merken dat de huidige samenstelling te krap is om alles goed te kunnen doen. Het lukte 
vooralsnog wel om de lopende zaken af te handelen, maar we kwamen/komen te weinig toe aan 
de lange termijn. Door drukke overige werkzaamheden komen we nu ook in de knel met de 
lopende zaken. Het is dan ook dringend nodig te komen tot een  ruimere samenstelling van het 
bestuur. We hebben daarbij onderstaande werkwijze in gedachten.  
 
Naast de rollen van voorzitter, secretaris en penningmeester zouden we de portefeuilles als volgt 
willen verdelen: 
• Wedstrijdzaken (contactpersoon voor de Evenementencommissies Weg en Baan en de 

jurycoördinator). 
• Atleten en trainers (contactpersoon voor de Technische commissies Weg en Baan en de 

trainerscoördinatoren, competitieploegen, prestatieprijzen). 
• Accommodaties en materialen  (baan, krachthonk, clubhuis en materialen). 
• Beleid (beleidsplannen, meerjarenplan etc.) 
• Vrijwilligerscoördinatie (opstellen en uitvoeren van het werven en behouden van 

vrijwilligers). 

De eerste twee portefeuilles zouden ook herverdeeld kunnen worden tot een portefeuille Baan 
en een portefeuille Weg. 
  
De 5 bestuursleden algemeen die bovenstaande portefeuilles op zich nemen krijgen vanuit het 
bestuur binnen bepaalde kaders een ruim mandaat om zaken in afstemming met de betrokken 
commissies en personen af te handelen. 
 
De voorzitter, secretaris en penningmeester vormen het Dagelijks Bestuur en handelen de 
lopende zaken af die niet vallen onder bovenstaande portefeuilles of waar bredere afstemming 
binnen de vereniging voor nodig is. 
 
Vergaderingen met het hele bestuur kunnen met deze werkwijze meer verdiepend zijn. 



 
 
We denken aan een zeswekelijks overleg van het bestuur als geheel. Het Dagelijks Bestuur zal 
wat vaker overleg hebben. 
 
 
Meerjarenbeleid 
Een werkgroep heeft vorig jaar een meerjarenbeleidsplan voor onze vereniging opgesteld. De 
speerpunten die hieruit naar voren gekomen zijn, zijn aangenomen op de ledenvergadering van 
begin 2023.  
 
Deze speerpunten zijn: 
 
Vrijwilligersbeleid 
Beleid blessures e.d. 
Topsport 
Para- en G-atletiek 
Veilig sportklimaat 
Trainers 
Activiteiten jeugd 
Overige activiteiten 
Communicatie  
Sponsoren 
Accommodaties 
Clubhuis 
 
Zoals hierboven beschreven komen we op de meeste punten niet goed toe aan meerjarenbeleid. 
Als  meest urgente punt hebben we wel het vrijwilligersbeleid opgepakt. Zie volgend punt. 
 
Vrijwilligersbeleid 
Zie aparte notitie ‘Voorstel acties vrijwilligersbeleid’. 
 
Accommodaties 
 
Stadspark: 
 
De rondbaan wordt in 2027 gerenoveerd. Tot deze renovatie zal de gemeente de baan in stand 
houden zoals vereist wordt door de AU. In 2025 wordt de baan opnieuw gekeurd. Bij de 
renovatie in 2027 zal ook de indeling van de baan veranderen i.v.m. eisen die gesteld worden 
door de AU. Als voorbeeld: de werpsectoren zijn langer geworden. De grote kooi die in jan 2024 
afgekeurd is en eigenlijk vervangen moet worden gaat begin 2024 aangepast worden zodat hij 
aan de AU eisen voldoet en meegaat tot de renovatie in 2027 en dan komt er een nieuwe grote 
kooi. 
 
We starten een projectgroep Renovatiebaan, bestaande uit Daan van der Schilt, de trainers Eddy 
Kiemel, Matthijs Stuifzand en Joop Tervoort en bestuurslid Alex Jager. Zij zorgen dat direct 
betrokkenen worden meegenomen in het proces, zij input kunnen geven, creatief kunnen 
meedenken zodat we een gedegen en gedragen atletiek accommodatie krijgen binnen uiteraard 
diverse vooraf opgestelde kaders. 
 
Roden: 
 



 
 
De atletiekaccommodatie in Roden is al jarenlang verouderd, het tartan is versleten en dringend 
aan vernieuwing toe. Ook al jarenlang zijn wij met de gemeente Noordenveld en alle andere 
betrokken verenigingen in gesprek. Diverse voorstellen zijn besproken en zelfs al goedgekeurd. 
De gemeente geeft recent weer een haalbaarheidsonderzoek laten uitvoeren, waarbij niet alleen 
naar het sportpark van VV Roden, waar onze accommodatie ligt, is gekeken maar ook naar 
andere sportparken in Roden met als achtergrond het bouwen van huizen/woonwijken. Op dit 
moment liggen er twee scenario's voor onze accommodatie. De gemeente geeft ons gevraagd 
welke onze voorkeur geniet. Wij zullen als vereniging het interne besluitvormingsproces zo 
spoedig mogelijk starten. Harko Kievit is namens Groningen Atletiek gedurende het gehele 
proces betrokken geweest. 
 
In de tussentijd blijft de situatie van onze accommodatie slecht met mogelijk onveilige situaties 
(kans op blessures en ongelukken). Dit is een serieus onderwerp van gesprek met de gemeente. 
 
Jaarplannen commissies 
Voor de jaarplannen van de verschillende takken binnen onze vereniging verwijzen we naar de 
jaarplannen van de bijbehorende commissies. 
 
Financiën 
Financieel gezien staat onze vereniging er goed voor en hebben we de nodige reserves. Het 
bestuur verwacht deze laatste te moeten inzetten voor de renovaties van de accommodaties in 
Groningen en Roden. Het ledental blijft de laatste tijd stabiel. Toch dalen de inkomsten uit 
contributies enigszins, onder andere als gevolg van een verschuiving in ledenaantallen van de 
baan naar de weg. De inkomsten uit de kantine en het (helpen) organiseren van wedstrijden 
stijgen licht. Tevens kan onze vereniging weer rekenen op rente-inkomsten. De inflatie gaat 
echter ook aan Groningen Atletiek niet voorbij. Daarnaast willen we investeren in een goed 
opgeleid trainerscorps en activiteiten voor de leden. De gemeente Groningen heeft het plan 
opgevat om de nutskosten van het atletiekcentrum aan de gebruikers door te belasten, hetgeen 
een behoorlijke kostenpost voor onze vereniging oplevert. Het streven is evenwel om een 
sluitende begroting te hebben, zodat we niet interen op onze reserves. Om de toenemende 
kosten op te vangen, hebben we in 2023 voor het eerst sinds een aantal jaren de contributie 
verhoogd. Ook voor 2024 ontkomen we niet aan een verhoging van de bijdragen van de leden. 
Het is wenselijk dat de vereniging op een robuuste stroom van inkomsten kan rekenen. Daarom 
zullen we proberen om ook sponsoren te werven. De sponsorovereenkomst met RunX is 
inmiddels verlengd tot en met 2026. 
 


